
Občni zbor društva prijateljev
mladine Majda Vrhovnik

V dvorani krajevne skupnostl Gradlšče /e bil 22.
marca občni zbor društva prijateljev m/ad/ne, ki so se
ga udeležfli člani društva, predstavnikl družbenopoll-
tičnih organizadj /n samoupravnih organov krajevne
skupnosti ter predstavnica Zveze prijateljev mladlne
občine Ljubljana Center. Cicibani iz VVZ dr. France
Prešeren fn pionirji osovne šole Majda Vrhovnlk so
pripravili kratek kulturni program.

Poročilo o bogatem, pe-
strem in plodnem delovanju
društva je podala Draga Tar-
man, predsedriica DPM Maj-
da Vrhovnik. Društvo se s
svojimi dejavnostmi vključu-
je v delo krajevne skupnosti
in Zveze prijateljev mladine v
občini Center in republiki ter
opravlja različne aktivnosti
na področju vzgoje, izobraže-
vanja in drugih dejavnosti
otrok.

Ustanovljeno je bilo 1952.
leta in stopa letos v jubilejno
leto. Šteje 1500 članov, kar
1200 pa se jih }e vključilo v
zadnjem mandatnem obdob-
ju. Društvo ima v evidenci 392
otrok iz krajevne skupnosti
Gradišče, od katerih 156 obi-
skuje osnovno šolo Majda Vr-
hovnik, 112 je vključenih v
W Z dr. France Prešeren, 124
otrok pa ni zajetih v vrtce.

Društvo je organiziralo za
svoje male krajane vrsto pri-
reditev in akcij, ki so bile pol-
noštevilno obiskane in so jim
z veseljem sledili otroci in
starši. Uspešno je sodelovalo
z W Z France Prešeren in
VVE Vrtača, kar je prišlo po-
sebno do izraza pri pripravi
novoletnega praznovanja in
pustovanja, ob postavitvi raz-
stave mehkih igrač v dvorani
KS, pri organiziranju Ciciba-
novih uric in male šole, izde-
lovanju čestitk in podobno.
Na pobudo DPM se od časa
do časa vključujejo v aktiv-
nost vrtca tudi otroci, ki niso
vključeni v organizirano var-
stvo. Tudi pionirji osnovne
šole Majda Vrhovnik so tesno

povezani z društvom prijate-
ljev mladine.

Skrb v okviru DPM za pra-
vilno usmerjenost in delova-
nje Pionirskega odreda Majda
Vrhovnik v osnovni šoli nosi
svet Pionirske organizacije, ki
uspešno dodeluje z društvom.
Mentorji pionirske organiza-
cije in pfedstavniki pionirjev
pa so člani izvršilnega odbora
DPM. Pionirji so na pobudo
in ob pomoči društva pripra-
vili več srečanj in obiskov
predstav, sodelovali pri soli-
darnostnih akcijah in se pove-
zali tudi s krajevno organiza-
cijo zveze borcev.

Med uspešnim izvajanjem
bogatega programa pa se pri
delu društva pojavljajo tudi
težave, kot so vprašanje otro-
ških igrišč in skrb za okolje
ter še večja vključitev mladih
v varčevanje in zbiranje se-
kundarnih surovin. Velika
medsebojna pomoč in sodelo-
vanje z družbenopolitičnimi
organizacijami in samouprav-
nimi organi v KS, z vzgojno-
varstvenimi zavodi in z
osnovno šolo Majda Vrhov-
nik, s kulturnimi ustanovami
v krajevni skupnosti pa tudi z
nekaterimi delovnimi organi-
zacijami odpirajo nove mož-
nosti delovanja društva prija-
teljev mladine Majda Vrhov-
nik.

V razpravi, ki je sledila po-
ročilu, so prisotni dali vse
priznanje učinkovitemu in
uspešnemu delovanju druš-
tva v zadnjem mandatnem
obdobju.

V razpravi so posebnp po-

zornost posvetili tudi premaj-
hni udeležbi staršev na obč-
nem zboru, saj društvo dela in
skrbi za dobrobit njihovih
otrok. Ugotovili so, da se mla-
di starši sicer množiCno ude-
ležujejo vseh akcij, ki so na-
menjene otrokom, za druge
oblike DPM (predavanja, seje,
občni zbor) pa ne kažejo toli-
ko zanimanja.

Med razpravljalci je prevla-
dovalo tudi mnenje, da bi mo-
rali mladinski organizaciji po-
svetiti večjo skrb in pozor-
nost, pri tem naj bi s svojimi
nasveti in predlogi pomagalo
tudi društvo prijateljev mladi-
ne. Problem vključevanja
mladine v KS je širši in zahte-
va resen in organiziran- pri-
stop vseh dejavnikov.

Pogovor je tekel tudi o po-
manjkljivi evidenci otrok, o
članarini, o obveščanju čla-
nov DPM, o vprašanju pre-
hrane otrok, o skrbi za čisto
okolje in o praznovanju 40-let-
nice pionirske organizacije.

Prisotni so sprejeli tudi pro-
gram dela društva za tekoče
leto in sklenili, da bodo z njim
seznanili vse člane društva pa
tudi-starše na roditeljskih se-
stankih. Za uspešno delo
društva je neposreden stik s
starši nujen, zato so prisotni
predlagali, da bi tudi hišni
sveti pritegnili krajane k delu
v društvu prijateljev mladine.
Pionirji in mladinci pa naj bi
v okviru hišnih svetov reševa-
li svoje želje in potrebe, se za-
vedali svojih odgovornosti do
skupnih nalog, pridobili pra-
vilen odnbs do družbene last-
nine in pomagali pri urejanju
okolja.

Prisotni so sprejeli še vrsto
predlogov, ki naj bi jih po
možnosti vključili v program
društva in izvolili novi odbor,
ki ga bo tudi v prihodnjem
obdobju vodila Draga Tar-
man.

A. Ž.


